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     Oslo, 6.11.18 

MØTE NR. 3-18, UTVALG FOR MILJØOVERVÅKNING 

Tid: 17.10.18, kl. 12:30-15:15 

 

 Sted: VAV, 2.etg. i Herslebs gate 5 

        

Referat 

 
Tilstede:  

Utvalg for miljøovervåking: Knut Bjørnskau, Ski; Toril Giske, VAV, Oslo; Randi Aamodt, Oppegård; 

Carla Kimmels De Jong, Asker; Simon Haraldsen, Fylkesmannen; Vannområde Oslo: Heidi Kristensen  

Vannområde Indre Oslo Vest: Ingvild Tandberg 

 

 

Forfall:  

Anja Celine Winger, Fylkeskommunen; Stein Fredriksen, UiO; Svanhild Fauskrud, Fagrådet (sekretær)  

Vannområde PURA: Anita Borge 

 

 

1. Mikroplast i fisk og marine organismer i indre Oslofjord, Agathe Bour & Ketil 

Hylland 

Ketil presenterte. Presentasjon er utsendt.  

 

2. Norconsult orienterte om:  

- Status fjorden: Ligger ikke an til dypvannsfornyelse i Bunnefjorden, Vestfjorden har hatt 

fornyelse. Algesamfunnet har hatt høyere diversitet i 2018, noe som er et resultat av mindre 

tilførsler av N og P. Mye trådalger pga. høy temp, klart vann, gode lysforhold.  

 

- Forslag til innhold i 4-års rapport for miljøovervåkning i Indre Oslofjord, notat vedlagt 

God diskusjon rundt bordet. Innspillene fra gruppen omfattet blant annet informasjon til 

medlemskommunene, vannområdene og renseanleggene slik at de kan finne riktige tiltak, 

fjordens tålegrense, måloppnåelse for de biologiske kvalitetselementene og sammenhenger i 

dataene. Alle sender inn innspill til forslaget til Svanhild i etterkant.  

 

3. Godkjenning av referat fra møte 12. juni 2018 
Referatet fra møtet 12. juni 2018 ble godkjent. 

 

4. Anskaffelse overvåkningsprogram 2019 - 2022 

 
Tilbudsfristen er utsatt til 5.11. Ad hoc gruppen skal møtes og evaluere tilbudene 6. 11. 

Forhandlinger berammet til 12. og/eller 13.11. Det har kommet inn noen spørsmål til utlysningen 

som har vært tidkrevende å svare ut.  

 

Etterskrift: På grunn av mange spørsmål fra leverandørene kort tid før fristen utløp, ble frist utsatt 

til 9.11. Evaluering gjennomføres 12. og forhandlinger den 14.11.  
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5. Informasjon fra styremøte 

Møte i styringsgruppa i forbindelse med utredningsprogrammet jf vedtak på årsmøtet. (vedlagt 

referat møte 06.09.18 i styringsgruppa). 

 - Tilbud fra Niva; modellering av miljøtilstanden i indre Oslofjord sett i lys av 

utslippstillatelser og befolkningsutvikling (vedlagt). Behandles i utvidet styremøte 18.10.19. 

 

Det var flere i utvalget som ikke hadde fått lest tilbudet. Eventuelle innspill til tilbudet kan 

derfor snarlig ettersendes til Svanhild.   
 

6. Orienteringssaker  
- Rapportutkast fra mikroplastundersøkelsen som var et samarbeid mellom Universitet i 

Gøteborg, NGI og Norconsult i desember 2015. Rapportutkastet sendt dere på e-post 6.9.18. 

Denne ble ikke gjennomgått grunnet Ketils presentasjon ga mange svar.  

- Deltakelse på innspills-konferansen 19.november om «Helhetlig plan for Oslofjorden». 

 

7. Eventuelt/info 

 

Toril Giske (referent) 
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